
Pallotta: Spotkanie w sprawie stadionu było pozytywne
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Po czterech dniach pobytu w Rzymie, prezydent Pallotta wyleciał dziś z

lotniska Ciampino do Bostonu. Zgromadzeni dziennikarze zadali mu kilka

pytań. 

 

Spotkałeś się z kimś z Unicredit?

- Nie, z nikim.

 

Stadion będzie gotowy na 2016 rok?

- Pozytywną rzeczą jest to, że burmistrz, komisja, wszyscy byli podekscytowani tym,

co robimy. W najbliższych tygodniach będziemy pracować z nimi w ścisłym

kontakcie. Z pewnością spotkanie było pozytywne, tak jak chcieliśmy, było

naprawdę dobre. Jesteśmy z tego zadowoleni.

Zasugerujesz się Tottim i będziesz przyjeżdżał częściej do Rzymu?

- Ja? Nie, nie [śmiech, dod. red.], Totti powiedział, że chciałby, abym bywał w

Rzymie rzadziej. Wszyscy myśleli, że częściej, ale on powiedział, że rzadziej.
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